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1.
N6vrh na uznesenie

miestneho zastupitel'stva i. ......12011NI
zo dira07.04.20ll

k informicii o stave rokovania s FK Lamai

Miestne zastupitefstvo mestskej dasti Bratislava - Lamat,
A. berie na vedomie
informdciu o stave rokovania s FK Lamad
- s pripomienkami

- bez pripomienok

2

Informfcia

Zo zdstupcami FK sa opakovane uskutodnili rokovania o hlavnych probl6moch, ktor6
brdnia norm6lnemu chodu liackych, ml6deZnickych, ale aj seniorskyctr t#gOrii futbalistov.
Celkovd finandn6 zdvdzky FK vodi dodrivateflm energii a sluZieb sf 1g 315, 15 €. po
rokovaniach s BVS sa podarilo vypracovat' zmluvu na zni\,enie dlhu vodi BVS na sumu
6289,84 €, na ziklade ktorej by aktualne zdvinky vodi takym dod6vatellom boli vo vy5ke
!2,'I tis' €. Predpokladanl budrice nriklady na financovanie novej sez6ny sri odhadov an6 na
12 tis. €.
Predmetom rokovanf bolo:
1 ) zabezpedenie financov ania zadinajircej sez6ny
2) moZnosti vstupu investora, ktorf by diastodne pomohol financovat, chod FK, pridom

zdv'dzokMi na spolufinancovanie musf ostat' takirez zachovany.
Na poslednom rokovanf dira 24.3.2011 sa zridastnili starosta Ing. peter Sramko,

Mgr' M6ria Imrichovd, JUDr. Peter Grom, p6n Hudec, p6n polik ulan M6rio orth.
Kzabezpedeniu financovania zadinajficej sez6ny sa ridastnici zhodli, Ze fiianen1 podpora zo
strany Mi Lamad bude nevyhnutn i, niije vsat predpoklad , le by bolo v moZnostiach Mi
vyfinancovaf tak splatenie zdviizkov vodi dod6vatellom po splatnosti az1rovef, aj budricich
ndkladov. Starosta prftomnych informoval, ie rozsahpripadnej podpory ,o rttu"v'rvrc-;;;;J
aj od hlasovania poslancov MZ. Zdsirycovia FK Lamad pristribili, Ze v nasledujricich diochpreveria moZnosti ziskaria d'alSich prostriedkov a poskynri o tom informiiciu . Zitsttpcovia
F$ Itryad akceptovali mohnd 

Tmeyr person6lnehoLlozeniaorgilnov FK, v ktoqich by mohli
p6sobit' izdstttpca Me, pripadne investoru. Zfurovefi nenamieiali vodi zachovaniu kontroly
nakladania s finandn;fmi prostriedkami 

1 FK zo strany Mi a prejavili ochotu zmeny stanov
FK Lamad, ak to bude potrebn6. Ing. Sramko informoval, te iajproblematickejSie sa javi
dotiahnut' zmluvu s BVS, nakolko aL po podpise zmluvy d6jde k znovu obnoveniu dod6vok
gitnej vody, ktorri je nevyhnutndpre zai,atie futbalovycn sutazi. K moZnostiam vstupu nov6ho
investora bolo na rokovani uveden6, Le ide o poienci6lne riesenie budriceho fiungovania
azachovania futbalu v Lamadi, nie v5ak o financovanie zadiatku novej sez6ny. Zatiat existuje
n5!9fko-predbeZqfch, nie detailnych variantov spolupr6ce medzi oOeianst<vmi zdruLeniani
9MC, zktorych boli vyhiden6 varianty rozpornd so iaul u i Mi iFK Lamad. predbeZne
boli-,zvaLovand napr. ndjmy pozemkov. Zdstupcovia Fk Lamad p."r"rrtouuIi tieZ ochotu
predloZit' alternatfvne rieSenia s inym zlolenim investorov. Dalsie lnform6cie budri podan6
ristnou formou priamo naMMZ.


